
 

Washington DC 

Dvouměsíční pobyt v USA byl pro mě velice užitečný. Má škola sídlila v centru DC, kousek od slavného 

Kapitolu, Bílého domu, Washingtonského monumentu a ostatních památek symbolizujících USA. Co 

se týče školy, musím říct, že mi velmi vyhovovala. Jediným negativem bylo, že zde studovalo hodně 

Španělů a Japonců, kteří spolu mluvili svou rodnou řečí. Mohu vás však ujistit, že Češka jsem tam byla 

jediná. Ve škole jsem poznala mnoho lidí z odlišných kultur a mnohé se od nich naučila. Škola také 

organizovala výlety, takže jsem měla možnost navštívit například New York, který mě sice zaujal, ale 

s DC se nedá srovnat. Dále jsem poznala pravý americký baseballový zápas, navštívila US Navy 

Academy, všechny z muzeí Smithsonian a zhlédla válečné památníky. Rozhodně bylo zážitků víc než 

dost.  

Bydlela jsem v afroamerické rodině, která se ke mně chovala jako k vlastní. V rodině žili ještě 3 další 

zahraniční studenti, takže jsem se opravdu nikdy nenudila. Jezdili jsme společně na výlety, chodili do 

restaurací a užívali si americký život.  

Co se týče Američanů, nemohu si 

stěžovat. Nikdy se ke mně nikdo 

nechoval nezdvořile nebo hrubě. Všichni 

se usmívali a měli velkou ochotu mi 

pomoci. Stačilo chvilku koukat do mapy a 

hned někdo sám přišel s nabídkou o 

radu.  

Pobyt mi zorganizovala agentura ESL. 

Komunikace moc nefungovala, neměli 

ochotu řešit moje připomínky a 

nedodrželi slíbené domluvy, nevěděli 

informace o vízu atd. Agenturu bych 

nedoporučovala, radila bych zvolit 

Student Agency nebo Intact, se kterými 

má moje rodina lepší zkušenosti.  

Pobyt v USA bych všem velmi doporučila. 

Člověk nezíská jen jazykové znalosti, ale 

také samostatnost a mnoho zkušeností, 

které se mu v životě zcela jistě budou 

hodit.  

J. Bačová 

 


